
PAKS VÁROS ÖNKORMÁNYZATA
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE

Szám: 9/20 17.

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Pakson, Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2017. augusztus 23-án
(szerdán) 15:00 órai kezdettel megtartott rendkívüli üléséről

Az ülés helye: Városháza I. emeleti tárgyaló terme

Jelen vannak: Szabó Péter alpolgármester
Barnabás István a[polgármester
Bagdy László
Bana János
Bordács József
Girst Ádám
Horváth Zoltán
Kovács Sándor
Magyarné Nagy Edina
Spiesz József (10 fő képviselő) és

Dr. Blazsek Balázs címzetes főjegyző

A képviselő-testület ülésére meghívott ás megjelent:

Dr. Kiss Péter, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság külső tagja

Szabó Péter alpolg~rmester Köszönti a képviselő-testület ülésén megjelenteket. Jelenléti
ív atapján megállapítja, hogy a 11 fős testületből 10 fő megjelent, így a képvise[ő-testü[et
határozatképes, az ülést megnyitja. Tájékoztatásul elmondja, hogy Dr. Rujder Mária
képviselő a távolmaradását előzetesen jelezte.

I. Napirend elfogad~sa:

Szabó Páter: A kiküldött meghívóban jelzett napirend tárgyalását javasolja, azzal a
módosítással, hogy 5. pontként vegyék fel „A hagyományos és az iparosított technológiával
épült lakások tulajdonosai, tulajdonosi közösségei energia-megtakarítást eredményező
beruházásainak önkormányzati támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett érvényes
pályázatok támogatásának jóváhagyása” című napirendi pontot, 6. pontként a
„Rendelőintézet 3. ütemének megvalósításához szükséges településrendezési eszközök
(Településszerkezeti Terv, Helyi Építési Szabályzat és a Szabályozási Terv) módosítás
átütemezése” napirendi pontot és 7. pontként a „Protheus Holding Zrt. Igazgatósága és a
Felügyelő Bizottság Ügyrendjének, valamint a Zrt. Javadalmazási Szabályzatnak a
jóváhagyása” című napirendi pontot.
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Hozzászólás:
Bana János: Kéri, hogy az Egyebek napirendi pontban Medveczki Zoltán polgármesterjelö[t
képviselő-testületnek írt nyí[t teveléről fog[aljanak áltást.

Horváth Zoltán: Atomfutás 2017 megrendezéséhez adott önkormányzati támogatás
elszámottatásával kapcsolatos prob[émát szeretné ismertetni az egyebekben.

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a módosított napirend elfogadását.

A képviseló’-testület - egyhangúlag, 10 igen szavazattal - az alóbbi módosított napirendet
fogadta cl:

NAPIREND:

1. Új kiemelt fejlesztési terület kijelölése (Csámpapuszta, Sárgödör tér, Malom hegy,
Tehermentesítő út északi szakasza), valamint ezzel összefüggésben a
településrendezési eszközök (Településszerkezeti Terv, a Helyi Építési Szabályzat
ás annak mellékLete, a Szabályozási Terv) módosításához szükséges
településfejLesztési döntés, Illetve tervezési program jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter a[polgármester

2. A Paksi Bóbita Bölcsőde Alapító Okiratának módosítása
Előadó: Dr. Blazsek Batázs címzetes főjegyző

3. A Társadalmi Ellenőrző, Információs ás Településfejlesztési Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

4. A 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátása
Előadó: Szabó Péter atpotgármester

5. A hagyományos és az iparosított technológiával épült lakások tulajdonosai,
tulajdonosi közösségei energia-megtakarítást eredményező beruházásainak
önkormányzati támogatására kiírt pályázati felhívásra beérkezett érvényes
pályázatok támogatásának jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

6. Rendelőintézet 3. ütemének megvalósításához szükséges településrendezési
eszközök (Településszerkezeti Terv, Helyi Építési Szabályzat és a Szabályozási
Terv) módosítás átütemezése
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

7. Protheus Holding Zrt. Igazgatósága ás a Felügyelő Bizottság Ogyrendjének,
valamint a Zrt. Javadalmazási Szabályzatnak a jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester
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8. Egyebek

II. Napirend tárgyalása:

1. Új kiemelt fejlesztési terület kijelölése (Csámpapuszta, Sárgödör tér, Malom hegy,
Tehermentesítő út északi szakasza), valamint ezzel összefüggésben a
településrendezési eszközök (Településszerkezeti Terv, a Hetyi Építési Szabályzat
és annak melléklete, a Szabályozási Terv) módosításához szükséges
településfejlesztési döntés, illetve tervezési program jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos e[őterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés:

Horváth Zoltán: Előzetesen nagyon kevés tájékoztatást kaptak a témáról. Időbetisége van
e ennek az anyagnak, mert ezt esetlegesen a Városépítő Bizottságnak meg kellett volna
tárgyalnia. Ezen területek önkormányzati tulajdonba fognak kerülni és az önkormányzat
fogja ezeket a projekteket végrehajtani vagy kik?

Dr. Blazsek Balázs: A tehermentesítő út kivételével minden magántulajdonban van. Az
önkormányzat nem kíván ebbe pénzt ölni.

Horváth Zoltán: Mi indokolja azt, hogy ezeket kiemeljék?

Dr. Biazsek Balázs: Ez csak egy eljárási cselekmény. Ebbe nem ölnek pénzt. Mit ért azon,
hogy kiemelik? Miért tárgyalják most?

Horváth Zoltán: Mi ezekben a területekben az új kiemelt fejlesztési terület?

Dr. Blazsek Balázs: Ez azt jelenti, hogy ezeket a területeket a HÉSZ készítője beleteszi a
tervezési programjába, és ha az elkészül, akkor a képviselő-testület dönt a HÉSZ
módosításáról.

Horváth Zoltán: Ezek hány tulajdonost érintenek?

Dr. Blazsek Balázs: Csámpán több tulajdonost érint. Ott alapvetően az erdősítési
problémák miatt kezdte el az egyik tulajdonos a változtatás kérését, és a mérnökök úgy
döntöttek, hogy akkor nem parcellánként, hanem tömbösítve vizsgálja meg a HÉSZ
tervezője a módosítást. Lehet, hogy a jövőben nem ez lesz az iparterület határa, most csak
vizsgálják. Ez egyvizsgálat elkezdése, nem biztos, hogy úgy dönt a testület, hogyváltoztatás
lesz. Az előterjesztés alapja az elkerülő útvolt, és ahhozvettek hozzá több kisebb lakossági
kérelmet, amelyek nem igényelnek nagyobb egyeztetéseket. Kisebb tulajdonosi kört
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érintenek ezek a vá[tozások. Az e[kerülő út kiemelése azért indokolt, hogy ajövő év elején a
Magyar Átlam el tudja kezdeni a kivitelezést.

Horváth Zoltán: Ez indoko[t is. De azt nem tudja, hogy a többi magánterü[et p1. Sárgödör
tér sarkán lévő ház miért került bele az előterjesztésbe?

Dr. Biazsek Balázs: A Sárgödör tér lezárása szebb lehetne, ha nem a magas házakkal
fejeződne be a pincesor.

Horváth Zoltán: A hármas számú meltéktettel kapcsolatban további építkezések várhatók
a kijelölés után?

Szabó Páter: A Malomhegyen, ha elkészül az elkerülő út, akkortovábbi lakóövezet tartalék
területként van kijelölve a települési tanulmánytervben.

Dr. Blazsek Balázs: Azért fogja a Magyar Állam megépíteni az elkerülő útnak a Cecei úttól a
Malomhegy felé vezető szakaszát, hogy az Arany János utca végénél és a Virág utca végénél
családi házas övezet épülhessen. Mert jelen pillanatban a Matomhegyről lejönni a
Szentháromságnál reggelente, vagy amikor iskola vége van prob[émás. További forgalmat
a Szentháromságra ráengedni nem lehet, ezért ment erősen a lobby és úgy néz ki, hogy
sikerült megegyezni. Október-novemberben kezdődik a tervezési egyeztetés és azt az
ígéretet kapták, hogy szorosan a várossal fogják ezeket a tervezési munkákat elvégezni. Ami
most itt látszik ez egy terv, egy nyomvonal folyosó, a konkrét geodéziai bemérések után
fogják kijelölni a tehermentesítő út végleges nyomvonalát a közút tervezői. Az ütemterv
szerint október-novemberben kezdik el a tervezést, a területszerzést - magyarul a
kisajátítást - januárban, és márciusban kezdenék a kivitelezést. Ez azért fontos, mert ha
megtörténik a gödörnyitás, akkor ezen a nyomvonalon történne a szállítás is. Illetve az
onnan kikerülő föld belekerülne az út koronájába.

Bapdy László: A Hunyadi utcában érintve van egy ikerház, és a mellette lévő ház. Ezeknek a
házaknak a tulajdonosai tudnak arról, hogy ők egy kiemelt övezetbe kerülnek?

Dr. Blazsek Balázs: Ez egy lehetőség.

BaEdv László: Ők kérelmezték az önkormányzattól?

Dr. Blazsek Balázs: Igen.

Barnabás István: Kicsodák?

Kovács Sándor: Többek között ők is a tulajdonosok közöttvannak. Ő ebben a témában így
nem is fog szavazni. Turisztikai fejtesztéstterveznek ott, ami teljesen beleillik a Sárgödörtér
eddigi fejlesztési terveibe. Látványpalackozót, látványborászatot terveznek.

BaEdv László: Hunyadi utcai nagy ingatlanok tulajdonosaira kérdeztem.
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Kovács Sándor: Ezekből az ingatlanokból már néhány az ő tulajdonuk.

BaEdy László: A Hunyadi utcában?

Kovács Sándor: Ez nem Hunyadi utca már. Ez a Sárgödörtérhez kivezető utca.

BaEdy László: Kérdése, hogy ml okozza a sürgősségét annak, hogy a testü[et elé került ez
az előterjesztés?

Dr. Blazsek Balázs: A negyedik a sürgős. Ahhoz vettek hozzá néhány lakossági igényt,
ame[yek nem igényelnek különösebb előkészítést.

Hozzászólás:

Bordács József: Két dolgot szeretne mondani. Azt gondo[ja, hogy ez a napirendi pont és a
Protheus is a Gazdasági Bizottság hatáskörébe tartozik, szeretné kérni, hogy a
későbbiekben ezek az ügyek kerüljenek be a Gazdasági Bizottság elé, ha kérheti az
alpolgármester úrtól. Másik, hogy olyan beruházás előtt állnak, amely olyan mértékű mind
a kivitelezés, mind az előkészítés tekintetében, illetve a lakossági igények olyan mértékben
fognak megjelenni, hogy nem biztos, hogy a HÉSZ módosításra évente csak egyszer kerül
sor, valószínűleg ettől rugalmasabban kell majd dolgozniuk.

Barnabás István: Az idén mártöbbszörtárgyalták az Új fejlesztési területek kije[ölését. Ezek
mind alá lettek támasztva, széles körben meg lettek vitatva. Nem érti most ezt a nagy
sietséget. Ő ezt az előterjesztést ilyen formában nem tudja támogatni.

Bana János: Támogatva jegyző urat, a napokban igen sok megkeresés érkezett, ami
sürgőssé tesz ügyeket. Elkerülő út, lakóövezetek kijelölése majd a fejlesztéshez
kapcsolódóan. Az oroszok jelzése alapján több fejlesztést 2018. január 1-jén meg akarnak
kezdeni. Számolni kell azzal, hogy bizonyos kérdésekben sürgősen kell majd dönteni. Abban
egyetért Barnabás István alpolgármester úrral, hogy ezeket jobban elő kell készíteni, a
bizottságoknak meg kell tárgyalni. A jövőben biztosan számolni kell azzal, hogy
sürgősséggel kell döntéseket hozniuk. Sok tanulmányterv, amelyek az építkezéssel
kapcsolatban elkészültek, már most aktualitását vesztette, ezért bizonyos helyzeteket újra
kell értékelni.

Dr. BlazsekBalázs:Azelkerülő útazönkormányzatotis úgy érintette, hogya minisztérium
leegyeztette a költségvetést a Miniszterelnökséggel és a Pénzügyminisztérium adott 20
milliárd forintot az előkészítésre. Ennyi a város szerepe. Vagy biztosítják a helyet a HÉSZ
ben, hogy valaki helyettük megépítse a várost elkerülő utat, vagy itt fognak a városban
dübörögni a kamionok. Ez a két lehetőség van.

Szabó Póter: Azt gondolja sietségről itt nincs szó. Ahogy Bana alpolgármester is mondta,
valóban nagyon nagy szükség van az útra, az orosz fél részéről prioritásként kezelik, azt
hogy az elkerülő út megépüljön. Muszáj erről tárgyalni. Ő is egyetért azzal, hogy jövőben a
bizottságoknak ezt tárgyalni kell ülés előtt.
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Horváth Zoltán: A negyedik pontot maximálisan támogatja. A többi pontnál tartózkodna.
Az elkerülő Út többi szakaszáról érdeklődne még.

Dr. Blazsek Balázs: Úgy tudja, hogy azok rendben vannak, azért nem került most ide. Ők
sem gondolták volna, hogy a Cecei úttól a Malomhegyig részt sikerül elérni, hogy ők
megcsinálják. Elképzelésként szerepelt csak, a Legmerészebb álmaikban.

Szabó Péter: Szót ad dr. Kiss Péternek, a Jogi, Ügyrendi és Pénzügyi Bizottság külső
tagjának.

Dr. Kiss Páter: Úgy emlékszik ő is, bogy a Fehérvári útig megszavazták, hogy kiemelt
fejlesztési terület Legyen, de most itt az északi rész is elkészülne. Korábban volt arról szó,
hogy esetleg az önkormányzat maga vállalja, hogy megépíti, most pedig megépítik a
városnak. A pontokat lehetne-e szétválasztani?

Girst Ádám: Régebben arról döntöttek, hogy a Prelátus részen majd később hoznak
döntést. Atérképen a jelzés mintha bele[ógna a Prelátusterületébe.

Barnabás István: Ez nem az a terület. .

Több hozzászólás nem hangzott el

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot — 7 igen szavazattal, I nem szavazattal,.! fó’ tartózkodósa
mellett — elfogadta és az alóbbi határozatot hozta: (Kovács Sándor nem szavazott.)

10812017. (VIII. 23.) Kt. számú határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az „Új kiemelt fejlesztési
terület kijelölése (Csámpapuszta, Sárgödörtér, Malom hegy, Tehermentesítő
Út északi szakasz), valamint ezzel összefüggésben a településrendezési
eszközök (Településszerkezeti Terv, a HeLyi Építési Szabályzat és annak
melléklete, a Szabályozási Terv) módosításához szükséges
településfejlesztési döntés, illetve tervezési program jóváhagyása” című
előterjesztést megtárgyalta és a mellékletek szerinti területeket kiemelt
fejlesztési területté nyilvánítja.

2. Paks Város Önkormányzata a „Új kiemelt fejlesztési terület kijelölése
(Csámpapuszta, Sárgödör tér, Malom hegy, Tehermentesítő Út északi
szakasz), valamint ezzel összefüggésben a településrendezési eszközök
(TeLepülésszerkezeti Terv, a Helyi Építési Szabályzat és annak melléklete, a
Szabályozási Terv) módosításához szükséges településfejlesztési döntés,
illetve tervezési program jóváhagyása” című előterjesztést megtárgyalta és
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az alábbi tervezési programot hagyja jóvá, illetve tetepülésfejlesztési döntést
hozza:

A tervezési program:
Az Új kiemelt fejlesztési terület (Csámpapuszta, Sárgödör tér, Malom hegy,
Tehermentesítő Út északi szakasz) elfogadásával összefüggésben a
te[epülésrendezési eszközök (Településszerkezeti Terv, a He[yi Építési
Szabályzat és annak melléktete, a Szabályozási Terv) módosítása.

A Képviselő-testület fetkéri az alpolgármestert, hogy a tervezési munkát
indítsa e[.

Felelős: Szabó Péter alpotgármester
Határidő: azonnat

2. A Paksi Bóbita Bölcsőde Alapító Okiratának módosítása
Előadó: Dr. B[azsek Balázs címzetes főjegyző

Szabó Páter: Ismerteti az írásos e[őterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott et

Szabó Péter: Szavazásra bocsátja az ismertetett határozati javastat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 10 igen szavazattal - elfogadta és az alábbi
határozatot hozta:

10912017. (VIII. 23.) Kt. számú határozat:

Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 98/2017. (VII.12.) számú
képviselő-testületi határozatát visszavonja és a Paksi Bóbita Bölcsőde B-
2/2016 számú Alapító okiratát módosító okiratot és ezzel az egységes
szerkezetű új alapító okiratáta törzskönyvi nyilvántartásba történő bejegyzés
hatályával a melléklet szerint fogadja el.

Felelős: Dr. Btazsek Balázs címzetes főjegyző
Határidő: azonnal

3. A Társadalmi Etlenőrző, Információs ás Telepütásfejlesztási Társulás Társulási
Megállapodásának módosítása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés Lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a határozati javaslat elfogadását.
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A képviseló’-testület a javaslatot - egyhangúlag, 10 igen szavazattal - elfogadta és az alóbbi
hatórozatot hozta:

11012017. (VIII. 23.) Kt. számú határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képvisető-testülete a Társadalmi Ellenőrző,
Információs és Településfejlesztési Társulás Társulási Megállapodásának
alábbiak szerinti módosításával egyetért:

a. A Társulási Megállapodás 1. számú mel[ékletének
alaptevékenységének kormányzati fun kciók szerinti
megnevezéséből törlésre kerül a 022010 Polgári honvédelem
ágazati feladatai, a lakosság felkészítése

b. A Társulási Megállapodás 1. számú mellékletének
alaptevékenységének kormányzati funkciók szerinti megnevezése
szakasza kiegészül a 011130 Önkormányzatok és önkormányzati
hivatalok jogalkotó és általános igazgatási tevékenysége, 046040
Hírügynökségi, információs szolgáltatás kormányzati funkciókka[

2. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza az
alpolgármestert jelen határozat szerint módosított Társulási
Megállapodás aláírására.

Felelős: Szabó Péter alpolgármester
Határidő: azonnal

4. A 9. számú felnőtt háziorvosi körzet ellátása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés, hozzászólás nem hangzott el

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja az ismertetett határozati javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 10 igen szavazattal - elfogadta és az alábbi
hatórozatot hozta:

11112017. (VIII. 23.) Kt. számú határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete hozzájárul, hogy Szőcsné
dr. Bodor Bíborka egyéni vállalkozó háziorvossal a 2013. október 29-én
megkötött feladat-ellátási szerződés 2017. október 31. napjával közös
megegyezésselfelbontásra kerüljön.

2. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza a
polgármestert, hogy az előszerződést Puskásné dr. Szőcs Teodóra
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háziorvossal megkösse, melynek tartalma szerint az önkormányzat
feladat-ellátási szerződést kíván kötni 2017. november 1-től.

3. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete — a szükséges
dokumentumok csatolását követően - támogatja, hogy Puskásné dr.
Szőcs Teodórával a feladat-ellátási szerződés megkötésre kerüljön.
Felhatalmazza a polgármestert, hogy a háziorvossal az egészségügyi
ellátási szerződést —2017. november 1-jei kezdő időponttal - aláírja, mely
tartalmában nem térhet el a többi vállalkozó orvossat kötött szerződéstől.

Felelős: Dr. B[azsek Balázs címzetes főjegyző
Határidő 1. és 2. pont: azonna[

3. pont: 2017. szeptember 30.

5. A hagyományos ás az iparosított technológiávaL épült lakások tulajdonosai,
tulajdonosi közösségei energia-megtakarítást eredményező beruházásainak
önkormányzati támogatására kiírt pályázati felhívásra beárkezett érvényes
pályázatok támogatásának jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

Szabó Páter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés:

Bordács József: A pályázatok között eltolódott az arány valóban. Kétszer 50 millió forintot
biztosítottak. Megfontolandó javaslatként terjesztené e[ő kisebb hagyományos pályázat
kiírását kb. 20 MFt-ra, hagyományos technológiára.

Szabó Páter: Visszajelzések természetesen érkeztek, megvizsgálják a lehetőségeket,
igényfelmérés lesz és újra a testület elé kerül, ha szükséges. Aki eddig beadott pályázatot,
azok mindannyian nyertek most. Csak néhány elutasítás történt egyéb okok miatt.

Hozzászólás nem hangzott el

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja az ismertetett határozati Javaslat elfogadását.
A képviselő-testület a javaslatot - egyhangúlag, 10 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
határozatot hozta:

11212017. (VIII. 23.) Kt. számú határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete a hagyományos
technológiával épült lakások tulajdonosai, tulajdonosi közösségei energia
megtakarítást eredményező beruházásainak önkormányzati támogatásáról
szóló 15/2016 (IV.20.) önkormányzati rendelet, illetve az iparosított
technológiával épült lakások tulajdonosai, tulajdonosi közösségei energia
megtakarítást eredményező beruházásainak önkormányzati támogatásáról
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szóló 16/2016 (IV.20.) önkormányzati rendelet alapján kiírt pályázati
fe[hívásra beérkezett érvényes pályázatok támogatását a melléklet szerinti
tartalommal jóváhagyja.

2. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete felhatalmazza az
Alpolgármestert a támogatási szerződések aláírására.

Vé~rehaitásért felelős: Szabó Péter alpolgármester
Határidő: azonnal

6. Rendelőintézet 3. ütemének megvaLósításához szükséges településrendezósi
eszközök (Településszerkezeti Terv, Helyi Építési Szabátyzat és a Szabályozási
Terv) módosítás átütemezése
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

Szabó Péter: Ismerteti az írásos előterjesztés lényegét és a határozati javaslatot.

Kérdés:

Barnabás István: Ez az a beruházás, amelyet már mindenki várt a városban. Van már
valamiféle koncepció, írásos anyag a konkrétumokról? Gondolja a képviselő társait is
kérdezgetik a városlakók erről a témáról, ésjó lenne, ha megismerhetnék.

Dr. Blazsek Balázs: Még nem koncepció, de van egy elképzelés. A főorvos úr készített egy
anyagot, hogy ő hogyan képzeli el az ütemezést. Erre kijött egy hatalmas alapterület.
Szakemberek készítenek az anyagból egy valódi koncepciót, amit már testület elé lehet
majd hozni. Október elejére ígérték az elkészültét.

Magvarné NaEv Edina: Aki tegnap ott volt az egészségügyi fóru mon az tájékoztatást kapott.
Főorvos űr a terveket elmondta, így már ők a lakosság részére tudnak információt adni.

Bana János: Az egyeztetésen, illetve a beszélgetésen abban állapodtak meg a főorvos úrral,
hogy a maximum mellett egy minimum tervet is készítsen, hogy majd az anyagi
lehetőségeiket is figyelembe véve tudják a beruházást megvalósítani.

Horváth Zoltán: Mekkora a beruházás pontos területe?

Szabó Péter: Nem ekkora területet venne igénybe a Gyógyászati Központ 3. üteme, hanem
a térképen kijelöltek egyjóval nagyobb területet, amelyen belül lenne a beruházás.

BaEdy László: Ő is a terület nagyságát kérdezte volna, mert a rajzon a jelenlegi
rendelőintézet kétszerese látható.

Kovács Sándor: Főorvos úrtól azt kérték, hogy vonjanak be szakembereket, akik erről
többet tudnak, hogyne essenek abba a hibába, mint az előző ütemeknél, hogy ez sem jó és
az semjó. Képviselő-testülettel is egyeztetés szükséges és szakemberekkel is széles körben.
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Parko[ókra [enne nagyobb számban szükség majd a területen, mert most is az üzletek
parkolóit használják a betegek.

Hozzászólás nem hangzott el

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja az ismertetett határozati javaslat elfogadását.
A képviseló’-testület a javaslatot - egyhangúlag, 10 igen szavazattal - elfogadta ás az alábbi
határoza tot hozta:

11312017. (VIII. 23.) Kt. számú határozat:

1. Paks Város Önkormányzata Képviselő-testülete az »Rendelőintézet 3.
ütemének megvalósításához szükséges településrendezési eszközök
(Településszerkezeti Terv, Helyi Építési Szabályzat ás a Szabályozási Terv)
módosítás átütemezése” című előterjesztést megtárgyalta és a
631201L(V.18.) Kt. számú határozat 2. pontjában jóváhagyott tervezési
program ütemezését az alábbiakra módosítja:

I. ütem:
1. Atomerőműtől északra fekvő területek
2. Tehermentesítő Út nyomvonala
3. Pollack lakóterület
4. Orgemező
5. Napelem park
6. Rendelőintázet 3. üteme

II. ütem
7. Táncsics park-új városközpont
8. Duna-parti rekreációs terület

A Képviselő-testület felkéri az alpolgármestert, hogy a tervezési munkát
indítsa el.

Felelős: Szabó Péter alpolgármester
Határidő: azonnal

(Kovócs Sándor távozott az ülésró’l, 15:48 órakor, jelen van 9 fó’ képviseló’)

7. Protheus Holding Zrt. Igazgatósága ás a Felügyelő Bizottság Ügyrendjánek,
valamint a Zrt. Javadalmazási Szabályzatnak a jóváhagyása
Előadó: Szabó Péter alpolgármester

Dr. Blazsek Balázs: Észrevétele, hogy nem szükséges tárgyalni az anyagot, mert nem
képviselő-testületi hatáskör. Javasolja, hogy vegyék lea napirendről.

Szabó Páter: Szavazásra bocsátja a napirendről való levételt.
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A képviseló’-testület a javaslatot - egyhangúlag, 9 igen szavazattal - elfogadta ás az
előterjesztés tórgyalósót hatórazat hozatala nélkül levette a napirendről.

8. Egyebek
8.1. Medveczki Zoltán polgármester jelölt képviselő-testületnek írt nyílt leveleiről

állásfoglalás
Előadó: Bana János alpolgármester

Bana János: Medveczki polgármesterjelölt Úr két nyílt levéllel is megszólította a testületet.
Az a javaslata, hogy nagyon röviden válaszoljanak rá, amiben egyrészt az ő
kezdeményezését, felajánlását, amit a nyílt levélben megfogalmazott azt a testület nem
fogadja el, és az a választási bizottság döntési hatáskörébe tartozik. A másik az, hogy a
címzetes főjegyző úrtörvényesen Járt el ebben az ügyben és a testület megbíziktovábbra is
a munkájában. Jelezzenek vissza arról, hogy igen látták ezeket a megkereséseket és ez a
véleményük róla.

Barnabás István: Bocsánat, de ő olyan nagy figyelmet nem szentelt ennek, mi volt ez a
felajánlás?

Dr. Blazsek Balázs: Ha a képviselő-testület dönt kórház létesítéséről, akkor ő visszalép a
jelöltségtől. Illetve kéri, hogy a jegyző vele szemben nejárhasson el. A választási bizottság
dönt a népszavazási kérdésekben.

Bana János: Mivel meg lettek szólítva nyílt levélben, ezért mindenképpen egy nagyon rövid
választ adjanak rá.

Bordács József: Alapvetően egyetért alpolgármester úr kérésével, hogy egy választ
adjanak, de ő csak a jegyző Úr melletti kiállásról írna neki, a másikra nem válaszolna. Mert
nem gondolja, hogy a képviselő-testületnek ebben lenne hatásköre. Arra ő nem is reagálna.
Mert ez a felhívás értelmezhetetlen, amit feléjük intézett, ezért figyelmen kívül hagyná. A
másikat tartja fontosnak.

Barnabás István: Ezzel ő egyetért. A képviselő-testülettel való kapcsolattartásra, bárki
meghallgatására a közmeghallgatás szolgál évi egyszer-kétszer. Egyébként nekik, mint
testületnek nem kellene határozatot hozniuk a levélre. Ilyen alapon bárki, bármivel
hozzájuk fordulhat. Szerinte nem kívánatos döntést hozniuk.

Dr. Blazsek Balázs: Mi legyen a sajtónyilatkozat erről?

Horváth Zoltán: Nem hatásköre a képviselő-testületnek ebben az ügyben döntést hozni.

Barnabás István: A képviselő-testület úgy gondolja, hogy ez a választási kampány része és
a képviselő-testület nem vesz részt a választási kampányban.

Bana János: Ő ezt elfogadja, de a jegyző mellett álljanak ki, többször is meglett szólítva.
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Dr. Blazsek Balázs: A választási iroda vezetőjeként szólította meg őt többször Medveczky
úr. A Helyi Választási Bizottság etutasította minden esetben a kérelmét.

Bana János: Akkor álljanak ki a főjegyző úr mellett.

Barnabás István: Ezt elég, ha tenyilatkozza szerinte Bana alpolgármester úr.

8.2. Atomfutás 2017 megrendezéséhez adott önkormányzati támogatás
elszámoltatása
Előadó: Horváth Zo[tán képviselő

Horváth Zoltán: Segítséget szeretne kérni Atomfutás ügyben, ha jól emlékszik döntöttek a
támogatásáról. Kérték, hogy az Atomerőműves támogatást kérje ki a szakbizottság az
Atomerőműtől. Kijött 14 millió forintos támogatás az erőmű részéről. Átnézve és egy kicsit
utánajárva a dolgoknak, régebbi Atomfutásokkal kapcsolatosan is, voltak nevezési díjak,
amelyekkel nem tudták, hogy ml lesz. Igazából több panasz is érkezett a futással
kapcsolatban, hogy a nevezések kapcsán egyfajta szabályozás volt felállítva, hogy a nevezés
mit tartalmaz; energiaital, szőlőcukor stb. Ezzel szemben a futók legtöbbször csak vizet
kaptak. Jó lenne utánajárni, hogy ezek a pénzek mennyire keresztezik egymást. Lehet-e az,
hogy a két támogatást ugyanarra kapja a szervező? itt elég nagy pénzekről van szó. Utána
kellene ennek nézni, mert ha az ételért utólag fizetni kell és be volt ígérve a nevezésbe?

Szabó Péter: A bizottság nyilván azért kérte azAtomerőműtől, hogy ők mivel járulnak hozzá
a futáshoz. Mindketten támogatják ezt a rendezvényt. Annak tudnak csak utánanézni, amit
Paks Város Önkormányzata ad támogatást az Atomfutás részére. Ezt tudják részletezni,
hogy mire adták a támogatást. Azt, hogy a Paksi Atomerőmű mire adott neki támogatást,
azt Szerinte nem áll jogukban elkérni az erőműtől.

Horváth Zoltán: Arról van szó, hogy ha megnézik a honlapjukat, akkor a támogatók között
szerepel a Paksi Atomerőmű, Paks az együttműködés városa, ASE, sok sportszermárka és
más támogatók vannak feltüntetve. Nevezési díjak és egyéb költségek, amik befolynak
nekik, és az Önkormányzat és az Atomerőmű támogatása is. Megkapták, hogy az
Atomerőmű mit támogat. Akkor az önkormányzat támogatását mire fordítja?

Szabó Péter: A rendezvény szervezője eddig is elszámolt mindennel, gondolja az idén is el
fog számolni a támogatással.

Horváth Zoltán: Össze kellene vetni, hogy az erőmű és az önkormányzat támogatása nem
ugyanarra a tételekre lett-e elszámolva mindkét támogató felé.

Barnabás István: Olyan támogatásról van szó, ami bizottság által kiírt pályázat volt?

Szabó Péter: Nem. Ez költségvetési támogatás Paks Város Önkormányzatától.
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Barnabás István: Meg kell nézni, hogy mi van a szerződésben, és szerinte azon kívül nem
tudnak mit tenni, ha azzal számot el, amire kérte és kapta.

Horváth Zoltán: Megjött az anyag és most össze kell vetni. Sok negatív visszajelzés jött már
ezzel a versennyel kapcsolatban. Borzolja a kedélyeket, hogy sok pénz megy oda és a futók
nem kapják meg azokat a dolgokat, amiket a nevezéssel ígértek nekik.

Több hozzászólás nem hangzott el.

Szabó Páter: Megállapítja, hogy a képviselő-testület a napirend anyagát megtárgyalta,
megköszöni a részvételt és az ülést 15:58 órakor bezárja.

Kmft.

Dr~~*ázs
címzetes főjegyző


